

Title (en)
FRAME FOR HONEYCOMBS.

Title (de)
RAHMEN FÜR HONIGWABEN.

Title (fr)
CADRE POUR RAYONS DE MIEL.

Publication
EP 0120859 A1 19841010 (DE)

Application
EP 83901199 A 19830421

Priority
DE 8211870 U 19820424

Abstract (en)
[origin: WO8303740A1] A frame for honeycombs comprises a pair of elongate longitudinal and transversal reinforcements and a device for securing a honeycomb plate forming the central partition wall inside the frame. To secure the honeycomb plate, the frame is provided with at least one clamping element (8; 9; 108, 208; 20; 21, 209; 24; 12, 309; 221, 409) applied to both faces of the honeycomb plate. The frame may be divided in a plurality of portions which may be releasably connected. When this frame is made of two parts, the latter are preferably identical. The clamping elements are conformed so as to provide struts extending inside the frame and supporting the honeycomb plate.

Abstract (fr)
Un cadre pour rayons de miel comporte une paire de renforcements longitudinaux et transversaux de forme allongée et un dispositif pour la fixation d'une plaque de rayon formant la cloison de séparation centrale à l'intérieur du cadre. Le cadre présente, pour la fixation de la plaque de rayon, au moins un élément de serrage (8; 9; 108, 208; 20; 21, 209; 24; 12, 309; 221, 409) s'appliquant sur les deux faces de la plaque de rayon. Le cadre peut être divisé en plusieurs parties qui peuvent être liées ensemble d'une manière détachable. Lorsque ce cadre est en deux parties, celles-ci sont de préférence identiques. Les éléments de serrage sont conformés dans le but de constituer des entretoises s'étendant à l'intérieur du cadre et supportant la plaque de rayon.

IPC 1-7
A01K 47/02

IPC 8 full level
A01K 47/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
A01K 47/02 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8303740 A1 19831110; AR 230922 A1 19840831; DE 8211870 U1 19820923; EP 0120859 A1 19841010; IT 1197632 B 19881206;
IT 8335770 V0 19830422; IT 8348146 A0 19830422

DOCDB simple family (application)
EP 8300111 W 19830421; AR 29278683 A 19830422; DE 8211870 U 19820424; EP 83901199 A 19830421; IT 3577083 U 19830422;
IT 4814683 A 19830422